



聲明稿

本會發現於澳門青少年足球學校邀請賽，U10 組別賽事中有球隊違反本次邀請賽章程中第四項之「賽事對象」，使用違規球員，經賽事委員會商議後，作出以下判決：

- 該球隊當日比賽之賽事判為敗仗，比數為 **0:3**。

如日後比賽中再發現有其他球隊使用違規球員，可能會受到其他判決。

本次邀請賽為草根足球性質，原意為適齡之球員提供比賽和交流機會，敬請各參賽隊伍遵守規則，多謝合作。

2024 年 10 月 26 日



Statement

The MFA has discovered that during the U10 group matches of the Macau Youth Football Scholl Invitation Tournament, a team violated the regulations outlined in Article 4 of the tournament rules regarding "eligible player" by using an ineligible player. After discussions by the tournament committee, the following decision has been made:

- **The matches played by that team on the day are deemed to be a loss, with a score of 0:3.**

If other teams are found to be using ineligible players in future matches, they may face further penalties.

This invitation tournament is grassroots in nature, intended to provide appropriate players with opportunities for competition and exchange. We kindly ask all participating teams to adhere to the rules. Thank you for your cooperation.

October 26, 2024